
ZÁPIS Z ÚVODNÍHO ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY  
při Základní škole Kosmonosy 

konaného dne 29. 8. 2022 

Místo:  sborovna ZŠ Kosmonosy 

Čas:  16:00 hod. 

Přítomni:  Mgr. Petr Boubín, Ing. Andrea Svobodová, Ing. Lucie Knězová,  

Mgr. Zuzana Horáková, Mgr. Romana Karásková    

Omluveni:  Ing. Lenka Červená, PharmDr. Eduard Masarčík, Martin Macoun  

  Mgr. Lenka Černá 

Hosté:  Mgr. Milan Petráš, Ing Jitka Umlaufová 

 

Program: 

1) Uvítání členů ŠR a hostů 

- poděkování dosavadní předsedkyni ŠR Ing. Jitce Umlaufové, které skončil mandát 

jako ostatním členům. 

 

2) Informace ředitel školy o volbě nové školské rady 

- ŠR má 9 nově zvolených členů na další 3 leté období a je složena ze třech zástupců 

zřizovatele Města Kosmonosy (Ing. Lenka Červená, PharmDr. Eduard Masarčík, Martin 

Macoun), zákonných zástupců žáků (Mgr. Petr Boubín, Ing. Andrea Svobodová, Ing. 

Lucie Knězová) a pedagogického sboru ZŠ Kosmonosy (Mgr. Zuzana Horáková, Mgr. 

Romana Karásková, Mgr. Lenka Černá) 

 

3) Volba předsedy školské rady 

- předsedou školské rady byla přítomnými členy jednohlasně (5 hlasů) zvolena Ing. 

Lucie Knězová. 

 

4) Informace ředitele školy k činnosti školy a schválení úprav dokumentů 

- zhodnocení uplynulého školního roku 2021/2022, který byl opět výrazně poznamenán 

covidovou epidemií, 

- zápis do 1. ročníků – škola bude otevírat 3 první třídy (1x zámek, 2x Horní Stakory), 

- nárůst počtu tříd na celkový počet 23 (12 1. stupeň, 11 2. stupeň), 

- v souvislosti s příchodem ukrajinských žáků nastupuje od 1. 9. do školy 38 nových 

žáků, 10 žáků již bylo přijato v období březen – červen mimo zápis, 

- z tohoto důvodu a na základě rozhodnutí rady města bylo požádáno o navýšení 

kapacity školy z 515 na 550 žáků, což je maximální možná kapacita, kdy je ještě možné 

zabezpečit odpovídají průběh výuky a činnosti školy, 

- úpravy textu ve školním řádu (zákaz návykových látek, zásady uvolňování žáků 

z výuky), v pravidlech pro hodnocení výsledků vzdělávání (kritéria klasifikačního 

hodnocení prospěchu dle aplikace Bakaláři), ve vnitřním řádu školní družiny (navýšení 

měsíčního poplatku za pobyt účastníka ve školní družině z 120 Kč na 200 Kč), výuka Aj 



jako klasifikovaného předmětu s časovou dotací 1 vyučovací hodina od 1. ročníku 

v ŠVP zůstává – všechny úpravy ve školních dokumentech byly členy ŠR jednomyslně 

schváleny, 

- revize ŠVP, zařazení výuky informatiky od 3. ročníku, změny v počtu disponibilních 

hodin, Nj již od 6. ročníku jako volitelný předmět – všechny informace vzala ŠR na 

vědomí a doporučuje je realizovat, 

- představeny plánované akce a projekty školy v novém školním roce (např. vánoční a 

velikonoční jarmark, den řemesel, 13. školní olympiáda, lyžařský výcvik 7. ročníků – 

Alpy), 

- personální změny v pedagogickém sboru (noví učitelé a vychovatelé), 

- stavební úpravy – opraveny podlahy (hlavní chodba, sborovna, ředitelna, sekretariát), 

výmalba tříd. 

5)  Diskuze 

Ing. Lucie Knězová 

- poděkovala za důvěru a zvolení předsedkyní školské rady na další 3 leté období. 

Mgr. Petr Boubín 

- informoval o stavu výstavby nové sportovní haly a možnosti případného využití 

víceúčelových prostor pro vybudování dvou učeben, 

      - informoval o záměrech a možnosti rekonstrukce podkroví zámku. 

      Mgr. Zuzana Horáková 

      - informovala o úpravě ŠVP a zařazení informatiky do výuky od 3. ročníku. 

      Mgr. Milan Petráš 

      - informoval o nutnosti opravy dvou tříd v mezipatře západního křídla (tzv. školka), 

- informoval o nedostatku výukových prostor pro výuku, nelze dělit výuku početnějších 

tříd, 

- v budoucnu, v souvislosti s novou výstavbou v obci, bude problém umístit všechny 

žáky ze spádové oblasti školy do současných výukových prostor. 

Ing. Andrea Svobodová 

- informovala o nesouhlasu zákonných zástupců (ZZ) žáků 9. ročníků s navyšováním 

počtu ukrajinských žáků ve třídách; ZZ se obávají, že dojde ke snížení kvality výuky a 

přípravy žáků k přijímacím zkouškám na SŠ a SOU. 

 

Další zasedání školské rady bude po domluvě s ředitelem školy svoláno předsedkyní 

školské rady na začátku října (nejpozději do 12. 10. 2022). Členové budou o termínu a čase 

informování prostřednictvím e-mailu.  

 

Zapsal:         Mgr. Milan Petráš 

                ředitel školy 


